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Hrvatski orijentacijski savez 
15. sjednica Izvršnog odbora 

  
ZZ  AA  PP  II  SS  NN  II  KK  

 
Sjednica je održana u srijedu 18. lipnja 2008. godine u Zagrebu, Ribnjak 2, s 
početkom u 20.00 sati.  
 
Prisutni članovi Izvršnog odbora: 

1. Karlo Gobec, predsjednik Saveza; 
2. Ivica Urbanc,  dopredsjednik Saveza; 
3. Mladen Vukmanović, član Izvršnog odbora Saveza; 
4. Damir Gobec, član Izvršnog odbora Saveza, napusti sjednicu u 22.20 

sati; 
5. Darko Merunka, član Izvršnog odbora Saveza;  
6. Franjo Budi, član Izvršnog odbora Saveza  
7. Tihomir Salopek, član Izvršnog odbora Saveza,  

 
Odsutni: 

8. Damir Miljković, član Izvršnog odbora Saveza 
9. Darko Duhović, član Izvršnog odbora Saveza,  
 

Sedam članova Izvršnog odbora su prisutna na sjednici te se konstatira 
kvorum za rad.  
Gosti: 

1. Nenad Lovrec – povjerenik za MTB-orijentaciju napustio sjednicu u 23.00 
sati 

2. Željko Belaj- tajnik OK „Bjelovar“ 
3. Tomislav Varnica, pri odluci o sastavljanju Pre-orijentacije  

 
Predložen je slijedeći dnevni red: 

1. Usvajanje dnevnog reda; 
2. Usvajanje Zapisnika sa 14. sjednice IO od 29. ožujka 2008. godine; 
3. Izborne vrste, 
4. Izbor tajnika Saveza, 
5. Razno. 

 
1. Usvajanje dnevnog reda 

 
Dnevni red prihvaćen je jednoglasno. 
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2. Usvajanje Zapisnika sa 14. sjednice IO od 29. ožujka 2008. godine 

 
Jednoglasno se prihvaća Zapisnik sa 14. sjednice Izvršnog odbora uz sljedeće 
izmjene: 
 
Pod 6.3. Odluke koje su donesene odnose se na natjecateljsku sezonu 2008. 
te će se ugraditi u novi "Pravilnik o orijentacijskim natjecanjima". 

 
Pod 6.3. se dodaje: "Startni interval za natjecanja na srednjim stazama iznosi 
minimalno dvije minute." 
 
3. Izborne vrste 
 
Direktor izbornih vrsta Damir Gobec stavio je podnesenu ostavku u status 
mirovanja do završetaka planiranog reprezentativnog ciklusa, dok je Tomislav 
Varnica razriješen dužnost v.d. izbornika juniorske reprezentacije na vlastiti 
zahtjev.  
 
Novi član stručnog stožera reprezentacije je prof. Alen Tomić koji dobiva 
funkciju kondicijskog trenera, te je ujedno imenovan za voditelja juniorske 
reprezentacije za predstojeće svjetsko juniorsko prvenstvo u Švedskoj.  
 
Zadužuje se Damir Gobec da kontaktira sa svim potencijalnim kandidatima za 
juniorsku izbornu vrstu da bi se izjasnili da li žele sudjelovati u pripremama i 
nastupima. Alen Tomić i Damir Gobec sastaviti će program rada za razdoblje 
1008/09 i predložiti ga IO do 1. rujna 2008. godine. 
 
Na svjetskom juniorskom prvenstvu u Švedskoj nastupiti  će Matjaž Štanfel, koji 
prema postavljenim kriterijima stručnog stožera izborne vrste jedini ispunjava 
uvjete za nastup.  
 
Za voditelja Hrvatske seniorke reprezentacije na WOC 2008 imenovan je Edi 
Ocvirk a konačni sastav reprezentacije za Češku biti će biti poznat nakon 
završnih kvalifikacija na natjecanju Thermenland Open.  
 
Za voditelja reprezentacije u preciznoj orijentaciji imenovan je Zdenko Horjan 
koji će pripremiti i formirati reprezentaciju i odraditi pripremnu dokumentaciju 
za nastup na svjetskom prvenstvu. Zdenko Horjan dobio je odobrenje od 
strane Međunarodnog orijentacijskog saveza (IOF-a) za nastup u paraolimpic 
kategoriji na predstojećem svjetskom prvenstvu. 
 
Povjerenik za MTB-orijentaciju Nenad Lovrec istaknuo je da se ne planira 
odlazak izborne vrste iz MTB-orijentacije na svjetsko prvenstvo zbog problema 
oko financiranja. Međutim  IO je zatražio da se pripremi projektna 
dokumentacija i troškovnik, te će se tada odlučiti o mogućnostima saveza da 
ipak uputi reprezentaciju na svjetsko prvenstvo u Poljsku.   
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Savez će podmiriti troškove putnog i zdravstvenog osiguranja za sve članove 
reprezetacije. 
 

4. Izbor tajnika Saveza 
 
Na sjednici se raspravljalo o izboru tajnika saveza. Na raspisan natječaj javio 
se Željko Belaj iz Bjelovara koji je predložio da volonterski obavlja tu dužnost.  
 
Savez bi trebao sa g. Belajem dogovoriti i zaključiti ugovor o volonterstvu – na 
njegov zahtjev kroz koji će urediti međusobna prava i obaveze. Ako se 
postigne dogovor između zainteresiranih strana na idućoj sjednicu Izvršnog 
odbora će se glasati o postavljenju tajnika. 
 
Željko Belaj će do iduće sjednice IO izraditi prijedlog teksta ugovora o 
volonterstvu za dužnost tajnika saveza.  
 
Darko Duhović, povjerenik za statutarne akte i pravilnike obavezuje se da IO 
informira o regulativi vezanoj uz rad tajnika i tumačenje odredbi Zakona o 
volonterstvu.  
 
Ivica Urbanc pripremiti će do iduće sjednice IO "Zapisnik o primopredaji 
materijalno- tehničke dokumentacije" i "Materijalno financijski plan". 
 
4. Razno 
 
Ivica Urbanc je 20.05.2008. godine bio na sastanku koji se održao u HOO, na 
kome su nazočili: pomoćnik tajnika za nacionalne saveze Marko Čurković, 
pom. tajnika za financije Evica Obadić, i referent za programe nacionalnih 
Saveza Marko Jurin.  
 
Zaključci sastanka: 

- HOS treba dostaviti dopis iz kojeg će biti vidljivo koje su osobe 
ovlaštene za zastupanje i potpisivanje zahtjeva za realizaciju 
programa; 

- HOO vrši uplatu na poslovni račun Saveza na temelju ispravno 
popunjenog i obrazloženog zahtjeva za realizaciju; 

- određene usluge mogu se pačati preko financijsko-materijalnog 
poslovanja HOO što se precizira kroz zahtjev; 

- nakon realizacije programa, nije potrebno dostaviti financijsko 
izvješće u HOO već se takvo izvješće pohranjuje u arhivi Saveza, 
a na zahtjev revizije od strane HOO se mora predočiti; 

- Savez ima mogućnost prenamijeniti sredstva unutar odobrenih 
stavki;   

- HOO uplaćuje naknadu za „administrativne troškove“ jednom 
mjesečno na poslovni račun Saveza, ta sredstva se mogu trošiti 
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samo namjenski a obavezno je da se njih napravi „Ugovor o 
djelu“ na koji se trebaju podmiriti sve dažbine prema državi; 

- zadužen je interni blok za naloge, koji je se nalazi u HOO, kod 
gospodina Roberta Gojevića; 

- rezultate sa službenih natjecanja treba dostavljati gospodinu 
Tomislavu Šabanu; 

- podnesen je nalog za uplatu članarine IOF-u i takse za WRE utrke. 
Sredstva su uzeta sa konta 152 (6 000,00 kuna), i konta 602 (5 
240,00 kuna), koja će biti uplaćena na poslovni račun Saveza; 

- podneseni su pripremni nalozi svjetska juniorsko (11 200,00 kuna), 
seniorsko (16 000,00 kuna) i precizno (34 625,00 kuna) prvenstvo. 

 
Službene stranice saveza postavljene su na adresi www.cof.hr E-mail je 
cof@cof.hr Pravo uređivanja imaju za sada predsjednik i dopredsjednik 
Saveza, povjerenik za Statut, direktor reprezentacije i član IO Franjo Budi.  
 
Zadužuje se Franjo Budi za pripremu i postavljanje najavu i izvješća sa 
natjecanja na službenim stranicama Saveza. 
 
Organizatori natjecanja koja su obuhvaćena natjecateljskim kalendarom 
HOS, imaju trajnu obavezu dostaviti službena izvješća sa istih najkasnije 15 
dana nakon održavanja na adresu Saveza. 
 
Povjerenik za natjecanje izdao je preporuku organizatorima utrka u Varaždinu 
i Lokvama da  usklade termine sa službenim kalendarom i organiziraju 
zamjenske utrke za kategorije koje nisu imale regularno natjecanje.   
 
Klubovi trebaju ispuniti i dostaviti nove registracijske obrasce, te ih dostaviti na 
e-mail saveza zaključno sa 30.08.2008. godine. Na temelju dostavljenih 
obrazaca će se izdati natjecateljske knjižice. 
 
Savez je zaprimio novu molbu za prijem u članstvo. Orijentacijski klub „dr. Ivan 
Merz“ iz Zagreba  je dostavio dokumentaciju koja će biti pregledana, te će 
ista ako zadovoljava se uputiti u daljinu proceduru. 
 
Zaključeno je da klubovi koji su organizirali WRE natjecanja ove sezone dužni 
uplatiti akontaciju na poslovni račun saveza u iznosu od 250 eura u kunskoj 
protuvrijednosti po tečaju za dan 23. ožujak 2008. godine.  
 
OK „Lokve“, OK „Maksimir“, OK „Vihor“, te povjerenik za natjecanja dužni su 
dostaviti tražena očitovanja zaključno sa 30.06.2008. godine. 
 
Skreće se pozornost svim Klubovima i natjecateljima da od ove sezone naši 
članovi stječu pravo da budu razvrstani i kategorizirani od strane HOO. 
Procedura je da klub ispuni obrazac za kategorizaciju i kompletira ga sa svim 
potrebnim prilozima. Tako pripremljen zahtjev za kategorizaciju se u dva 
primjerka dostavlja na adresu Saveza. Ured saveza će svaki predmet  
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provjeriti, te nakon ovjere poslati u HOO. Pozitivno rješenje o kategorizaciji 
HOO upućuje na adresu kandidata, kluba i Saveza. 
 
Sjednica je završila u 23:30 sati.  
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predsjednik 
Karlo Gobec 

 
 
 


